

Klassenreisen Höhere Schule

Schuljahr 2013-14

Schülerbericht

6. Klassen

Oberammergau, Deutschland

23.-27.05.2013



From 23rd to 27th September, the year 2 classes of the German, English and Italian sections visited Oberammergau. They were accompanied by Mrs Maddiona and Mrs Cardella of the Italian section, Mrs Terscinar, Mr Gallego and Mr Metnitz for the German section as well as Mr Thompson, Mrs Dite and Mr Hoffmann of the English section.

Based on the idea that students of our international school community should get to know one another, the groups were mixed up for

their various activities. Part of the programme were:

- team games
- a hike, guided and led by students with a map and compass, culminating in a camping and cooking task
- a river study with microscopy
- rafting on the Loisach
- a "Discover the Village" guided tour
- archery



Die 2. Klassen der deutschen, englischen und italienischen Abteilung besuchten vom 23. bis 27. September Oberammergau. Das begleitende Lehrerteam waren: Frau Maddiona, Frau Cardella, Frau Terscinar, Frau Dite, Herr Gallego, Herr Thompson, Herr Hoffmann und Herr Metnitz. Ausgehend von der Idee, dass wir uns als internationale Schule besser kennenlernen wollen, wurden die Klassen in Gruppen gemischt und es standen folgende Aktivitäten auf dem Programm:

- Kooperationsspiele
- Orientierungs-Wandern mit Kompass, Zeltaufbau und Suppenkochen
- Wildbachwanderung mit Mikroskopieren
- Rafting
- Stadtführung „Discover the Village“
- Bogenschießen

